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Onderwerp Peuterspeelzaalwerk Roosendaal vanaf zorT goed

geregeld?

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyclus?

Nee

Beteidsterrein Bestuur

Portefeuillehouder Wethouder Verbraak

Schriftetijke vraag

Begin zo16 heeft u de gemeenteraad bericht over het (voorgenomen) besluit dat de Stichting
Peuterspeelzalen Roosendaal (SPR) wordt opgesplitst. De peuterspeelzalen worden als peutergroepen bij de
schoolbesturen ondergebracht. De datum daarvoor is r januari zo:r7. U heeft ons bericht dat de
schoolbesturen ingestemd hebben met dit (voorgenomen) besluit. Daarbij worden de gevolgen voor
personeelsleden, voorzieningen, gebouwen en financiën in beeld gebracht en wordt uitgewerkt hoe daarmee
brj opsplitsing en overdracht om te gaan. Concreet betekent dit dus dat de schoolbesturen St. PCO, St. KPO

en St. OBO met ingang van ljanuari zorT a.s. de peutergroepen in eigen beheer gaan exploiteren, ieder
binnen hun eigen organisatie. Als eerste basisschool in Roosendaal is IKC Kroevendonk hiermee al gestart,
onder leiding van de basisschooldirectie, de administratie alsmede de peuterleiders worden van de SPR

overgenomen.

U heeft toen ook aangegeven dat u met de onderwijsbesturen, SPR en kinderopvangorganisaties de volgende
punten zal bespreken:

1. Op welke wijze uitvoering wordt gegeven aan het aanbíeden van een voorschoolse voorziening voor
alle Roosendaalse peuters;

2. Samenwerking tussen de diverse partners in het aanbieden van peuteropvang en erkende
voorschoolse educatie aan geindiceerde doelgroepkinderen.

3. De visie op lKC, het vormgeven van lKCen IKC in kleine kernen.

ln juli ontvingen we het bericht dat de St. OBO niet bereid is om perr januari zotT de acht peutergroepen
over te nemen van de SPR. De St. OBO gaat liever op zoek naar een grotere partij die als werkgever het
peuterspeelzaalwerk op hun scholen kan exploiteren.

We hebben ook recent vernomen dat de St. KPO ook niet bereid is om per r januari zo:rT de peutergroepen
overte nemen van de SPR.

Gelet hierop heeft de PvdA de volgende vragen:

r.. Wat is de status van de 3 genoemde bespreekpunten tussen u en de onderwijsbesturen, SPR en

kinderopvangorganisaties? Kortom, een update.
2. Wat heeft u ondernomen naar aanleiding van de berichten van de St. OBO (mede als lid van de Raad

van Toezicht) en de St. KPO in relatie tot het eerder (voorgenomen) besluit?

3. ls er nu definitieve duidelijkheid voor personeel, voorzieningen, gebouwen, financiën en bovenal voor
de peuters, op welke wijze het peuterspeelzaalwerk vanaf r januari zotT in Roosendaal wordt
vormgegeven?

Alvast dank voor uw antwoorden

Michael Yap, PvdA Roosendaal



Wij beantwoorden uw vragen als volgt

r. Wat is de status ten aanzien van voorschool voor alle peuters, samenwerking ihkv VVE en IKC:

a. Het aanbieden van voorschoolse voorziening aan alle peuters in Roosendaal is een taak die
momenteel wordt uitgevoerd door de aanbieders van kinderopvang, hier in het bijzonder de

SPR. Dat de overname door de schoolbesturen niet plaats zal vinden, heeft hiervoor
vooralsnog geen gevolgen. Zolang de activiteiten van de SPR niet worden overgenomen
door een andere partij, worden deze door de SPR onverminderd voortgezet, gericht op het
bieden van voorschoolse voorziening aan alle peuters in Roosendaal. Perjanuari zorT zal het
aanbod hiervoor worden uitgebreid, conform de moties van november zor5 en juni zo16.

Hierover zal na vaststelling van de nadere regels naar alle aanbieders en afnemers van

opvang worden gecommuniceerd, naar verwachting eind oktober.
b. Hoewel de plannen voor overname en volledige integratie in de geplande vorm geen

doorgang zullen vinden, zal de samenwerking in uitvoering van VVE-programma's hier geen

last van ondervinden. Ook hier geldt dat de huidige afspraken en werkwijze gehandhaafd
blijven, uitgevoerd door de SPR of een eventuele rechtsopvolger. Overname van activiteiten
per r januari blijft het streven.

c. Wat de huidige ontwikkelingen betekenen voor de vorming van IKC's is nog niet te zeggen,
maar ook hiervoor geldt dat de wens om te komen tot IKC's bij geen van de partners is

veranderd.

z. Het besluit van OBO is in een schriftelijke mededeling in september kenbaar gemaakt. Deze

mededeling omvatte de argumentatie waarom een overname van de I SPR groepen niet verantwoord
werd geacht. Hier bleek geen sluitende businesscase van te maken, waardoor de bedrijfsrisico's te
groot zouden worden.
Naar aanleiding van d¡t besluit is overleg gevoerd met de bestuurder van SPR, over de koers van de
SPR en de adviseur van de schoolbesturen in het overnameproces. Daarnaast is bij alle schoolbesturen
informatie ingewonnen over de beoogde koers. Kern van deze gesprekken was de continuiteit van
peuteropvang voor Roosendaalte waarborgen, ook in zor7. Hierin is voldoende vertrouwen.
De intentie tot intensieve samenwerking tussen peuterspeelzalen, kinderopvang en onderwijs blijft
onveranderd.

3. Op dit moment is het duidelijk dat personeel, voorzieningen, gebouwen, financiën en het
peuterspeelzaalwerk onderdeel blijven van de SPR, ook vanaf r januari zot7, indien een goede
overname voor die tijd niet haalbaar blijkt. Door het bestuur van de SPR wordt actief gezocht naar een
overnamekandidaat, waarbij de zorg voor personeel en peuters goed gewaarborgd is. Dit is een zaak

van de SPR, waarbij de gemeente als belangrrjke partner geïnformeerd blijft, evenals de
schoolbesturen.
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